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P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/12 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2012 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Zbigniewa Duszy 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej   - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   -  Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta   -  Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna -  Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Dusza witając 

radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Aktualna sytuacja na lokalnym rynku pracy. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXVIII/1/12/ 

b/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXVIII/2/12/ 

c/ likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu; /numer druku 

XXVIII/3/12/ 

d/ likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXVIII/4/12/ 

e/ utworzenia Związku Międzygminnego; /numer druku XXVIII/5/12/ 

f/ przyjęcia statutu Związku Międzygminnego; /numer druku XXVIII/6/12/ 
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g/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok; /numer druku XXVIII/7/12/ 

h/udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP; /numer druku XXVIII/8/12/ 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr  XXVII.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 5 lit. „i” porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2012 – 2014. /numer druku XXVIII/10/12/ 

Jelinek Marcin – radny, zaproponował, aby projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2012 – 2014 rozpatrywany był na nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

na której podejmowana będzie uchwała w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przychylił się do propozycji radnego Marcina 

Jelinka. Wycofał złożony wniosek.   

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 6 porządku obrad punktu: Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy 

w 2011 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie  5 lit. „i” porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

„skargi”; /numer druku XXVIII/9/12/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Aktualna sytuacja na lokalnym rynku pracy.   

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXVIII/1/12/ 

b/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXVIII/2/12/ 
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c/ likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu; /numer druku 

XXVIII/3/12/ 

d/ likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXVIII/4/12/ 

e/ utworzenia Związku Międzygminnego; /numer druku XXVIII/5/12/ 

f/ przyjęcia statutu Związku Międzygminnego; /numer druku XXVIII/6/12/ 

g/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok; /numer druku XXVIII/7/12/ 

h/udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP; /numer druku XXVIII/8/12/ 

i/ rozpatrzenia „skargi”; /numer druku XXVIII/9/12/ 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy w 2011 roku Gminy Kożuchów  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr  XXVII.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza 

między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.3. 

Zbigniew Dusza – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Jelinek Marcin – radny,  ponowił zapytanie, kiedy zostanie przedstawiony projekt strategii 

rozwoju gminy Kożuchów, przypomniał, że w tej sprawie, niejednokrotnie padały już 

zapytania do Pana Burmistrza. Nadmienił, że osobiście złożył interpelacje w listopadzie 2011 

roku, otrzymał odpowiedź, że takowy projekt będzie gotowy na początku 2012 roku. Do dnia 

dzisiejszego nie został on przedstawiony. 

W nawiązaniu do tematu strategii zapytał czy na dzień dzisiejszy gmina Kożuchów ma 

jakąkolwiek obowiązującą jeszcze strategię rozwoju, czy Strategia Ekorozwoju Miasta  

i Gminy Kożuchów, przyjęta do realizacji uchwałą nr XXVI/180/2001 w dniu 22 lutego 2001 

roku jest nadal obowiązującym dokumentem strategicznym. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że projekt strategii jest 

opracowany i zamieszczony na stronie internetowej w celu konsultacji.  Uzupełnił, że uważa, 
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iż dopóki nie jest uchwalona nowa strategia to Strategia Ekorozwoju Miasta i Gminy 

Kożuchów, przyjęta do realizacji uchwałą nr XXVI/180/2001 w dniu 22 lutego 2001 roku, 

mimo iż upłynął okres na który została uchwalona, jest dokumentem obowiązującym.  
 

Do pkt.4. 

Godyń Zdzisław – PUP w Nowej Soli, poinformował, że od 1 kwietnia br. w Kożuchowie nie 

funkcjonuje Filia PUP w Nowej Soli. Powołany został zamiejscowy punkt obsługi osób 

bezrobotnych. Wiąże się to ze zmniejszeniem ilości środków na wynagrodzenia pracowników 

PUP w całym kraju. W Filii zmniejszono zatrudnienie o trzy etaty. W ramach punktu znajduje 

się stanowisko ds. rejestracji, stanowisko ds. ewidencji świadczeń, stanowisko łączone ds. 

pośrednictwa pracy. Wszystkie prace związane z aktywizacją osób bezrobotnych prowadzą 

działy PUP w Nowej Soli.  

Przedstawił informację nt. aktualnej sytuacji na lokalnym rynku pracy. /Informacja  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.5. lit a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. /numer druku XXVIII/1/12/ Poinformował, że 

na sesję został zaproszony Pan Tadeusz Walkowiak – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz 

Dalkowskich. Fundacja ta zadeklarowała zainteresowanie utworzeniem szkoły podstawowej  

w Stypułowie.  Zapewnił, że Gmina, jako właściciel nieruchomości oraz sprzętu deklaruje 

nieodpłatne przekazanie w użytkowanie tego sprzętu na cele edukacyjne, jak również 

przeprowadzanie kapitalnych remontów obiektu. Jeżeli będą środki na termomodernizację 

szkół gminnych to również szkoła w Stypułowie będzie podlegała kompleksowej 

termomodernizacji.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, zapewnił, że po 

przeanalizowaniu otrzymanych dokumentów Fundacja jest zainteresowana utworzeniem 

szkoły niepublicznej na prawach szkoły publicznej. Nastąpiłoby to od 1 września br. 

Warunkiem jest, że Fundacja otrzyma pozytywną opinię Lubuskiego Kuratora Oświaty, jak 

również że rodzice zadeklarują, iż dzieci nie zostaną przeniesione do innych szkół, tzn. że 

liczba dzieci będzie taka jak dotychczas. /69 uczniów/. Na chwilę obecną nie planowane jest 

pobieranie dodatkowej opłaty od rodziców. Planowane jest rozszerzenie działalności 

przedszkola do pełnych ośmiu godzin. Uzupełnił, że Fundacja prowadzi cztery punkty 

przedszkolne na terenie Gminy Gaworzyce, dwa punkty na terenie Gminy Nowe Miasteczko. 

W chwili obecnej poszerzana jest działalność o kolejne dwa punkty przedszkolne oraz trzy 
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żłobki. Fundacja działa na terenie 12 gmin. Partnerami Fundacji są osoby fizyczne, 

przedsiębiorcy i jednostki samorządu terytorialnego. Planowane jest poszerzenie atrakcyjności 

szkoły poprzez realizację zadań w ramach programu współpracy międzynarodowej. W chwili 

obecnej oferta jest przygotowywana. Zapewnił, że w jak najszybszym czasie zostanie 

zorganizowane spotkanie z rodzicami i nauczycielami SP w Stypułowie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał kto 

wystąpił do Fundacji z propozycją utworzenia szkoły. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, że 

po posiedzeniu Rady Fundacji. Burmistrz Kożuchowa, jako członek Rady wystąpił  

z propozycją czy Fundacja nie podęłaby się tego zadania.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, czy 

prowadzone były rozmowy dotyczące Szkoły Podstawowej w Broniszowie.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, że 

są inne zamiary dotyczące wykorzystania budynku w Broniszowie, dlatego temat nie był 

rozpatrywany.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, stwierdził, że 

propozycja dotycząca szkoły w Broniszowie nie została złożona.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, iż 

takiej propozycji nie było. 

Perdian Halina – radna, zapytała, czy Fundacja daje 100% gwarancji na to, że nauczyciele ze 

SP w Stypułowie znajdą zatrudnienie w placówce prowadzonej przez Fundację.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, że 

nie daje gwarancji, ale propozycja zostanie skierowana do kadry nauczycielskiej. Jeżeli 

nauczyciele przyjmą warunki płacy i pracy to zostaną zatrudnieni.  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż z wypowiedzi wnioskuje, 

że w chwili obecnej Fundacja nie prowadzi takiej placówki w żadnej z dwunastu gmin.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, że 

Fundacja w chwili obecnej nie prowadzi szkoły, ale dostała taką propozycję również z Gminy 

Żukowice.  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał jakie jest ryzyko, że ta szkoła 

nie zostanie utworzona przy założeniu, że rodzice zadeklarują uczęszczanie dzieci do placówki 

a także, że nauczyciele zadeklarują prace w placówce. 
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Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, zapewnił, że  

w chwili obecnej przy założeniu, że do placówki będzie uczęszczało 69 dzieci nie ma 

zagrożenia, że placówka nie powstanie.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Społecznej Rady Miejskiej, zapytała, czy 

Fundacja bierze pod uwagę spadek ilości uczniów o ok. 10 – 15 % z uwagi na pierwsze głosy 

rodziców deklarujących przeniesienie dzieci do innych placówek. Czy w takiej sytuacji oferta 

byłaby nadal atrakcyjna. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, zapewnił, że  

10 % spadek nie jest ryzykiem. Liczba graniczna nie została określona. Wszelkie wątpliwości 

zostaną wyjaśnione po spotkaniu z rodzicami. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy jeżeli dzisiaj zostanie podjęta uchwała dotycząca 

likwidacji placówki a do szkoły zadeklaruje uczęszczanie ok. 40 dzieci to placówka może nie 

powstać. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, stwierdził, że 

istnieje takie ryzyko.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, stwierdził, że 

nie ma pisemnej deklaracji dotyczącej utworzenia szkoły, nie były prowadzone rozmowy  

z rodzicami i nauczycielami w związku z tym podtrzymuje wniosek pozostawienia klas I-III  

i przedszkola, jako filii SP w Kożuchowie do czasu utworzenia szkoły niepublicznej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że nie ma technicznej i proceduralnej 

możliwości realizacji wniosku. Najbliższe dwa miesiące pokażą czy rodzice zadeklarują 

uczęszczanie dzieci do niepublicznej placówki. W ciągu najbliższych 2 – 3  tygodni odbędzie 

się spotkanie z osobami zainteresowanymi. Poprosił, aby radni swoimi pytaniami  

i negatywnym nastawieniem nie zniechęcali Fundacji i nie pokazywali, że nie warto 

przychodzić do Kożuchowa inwestować i prowadzić szkołę niepubliczną. Poprosił o rozsądek  

i rozwagę.  

Jagasek Paweł – radny, zapytał, czy ze względów proceduralnych, związanych ze 

zgłoszeniem do Kuratora Oświaty, w celu utworzenia niepublicznej placówki niezbędne jest 

podjęcie uchwały o likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, odpowiedział, że 

Fundacja musi wykazać, iż posiada obiekt w którym miałaby funkcjonować placówka. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że nie należy spieszyć się z likwidacją placówki, 

ponieważ Fundacja może w każdej chwili ją przejąć. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że od ponad roku prowadzone są 

rozmowy na temat utworzenia nowej placówki a nie o jej przejmowaniu przez stowarzyszenie 

czy fundacje.  Zapytał, czy wpłynęły pisemne deklaracje od rodziców dotyczące nie posyłania  

dzieci do szkoły w Stypułowie, jeżeli będzie to placówka niepubliczna. Zapewnił, że na 

spotkaniu z Radą Rodziców spotkał się z pozytywnym nastawieniem. Zaapelował o danie 

szansy, aby szkoła mogła zaistnieć.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, stwierdził, że 

jeżeli podejmiemy uchwałę to złożony wniosek nie ma racji bytu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że nawet jeżeli miałaby w obiekcie 

powstać Filia Szkoły Podstawowej nr 1 w Kożuchowie to Szkoła Podstawowa w Stypułowie 

proceduralnie musi być zlikwidowana.  W czerwcu zostanie podjęta uchwała zatwierdzająca 

nową sieć szkół. W związku z tym ta szkoła również będzie przypisana do obwodu szkolnego. 

Do końca czerwca będzie jasność czy Fundacja spełni wymagania i otworzy szkolę. Wówczas 

będą podjęte ostateczne decyzje. Filia szkoły może być wpisana w uchwale o zatwierdzeniu 

sieci szkół.  

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, poinformował, 

że kurator opiniuje wniosek w terminie do 30 dni w związku z tym ostateczna informacja 

powinna być około 20 czerwca.  

Dobrewska Justyna - Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców SP w Stypułowie, zapytała jak 

będą wyglądały warunki płacy nauczycieli w stosunku do płacy, którą otrzymują w chwili 

obecnej. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, powiedział, że  

w dniu dzisiejszym nie jest w stanie przedstawić tych warunków, ponieważ będą one 

omawiane z zainteresowanymi osobami. Zostanie ogłoszony nabór na stanowiska 

pedagogiczne w pierwszej kolejności dla nauczycieli, którzy są obecnie zatrudnieni.  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy rodzice dzieci, które 

uczęszczają do placówek prowadzonych przez Fundację są zadowoleni, czy zgłaszają uwagi, 

jakie mają problemy. Poprosił o przedstawienie dotychczasowych doświadczeń Fundacji. 

Walkowiak Tadeusz – Prezes Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, Powiedział, iż 

Fundacja działa niezmiennie w pierwotnej formie prawnej. W roku 2010 Fundacja miała już 

taki prestiż, że nie zdecydowano się na zmianę formy prawnej. Wynik finansowy jest 

pozytywny, kredyty są zaciągane, ale na bieżąco są spłacane. 90% działań finansowane jest  

z funduszy europejskich.  Biuro Fundacji zatrudnia 16 osób z czego 9 osób pracuje 

bezpośrednio przy pisaniu projektów pozyskując środki europejskie. Pozostałe osoby to 
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obsługa w punktach przedszkolnych. Na dzień dzisiejszy Fundacja nie ma problemów. 

Rodzice porównują punkty przedszkolne prowadzone przez jednostkę samorządu 

terytorialnego a punkty przedszkolne prowadzone przez Fundację. Na chwilę obecną punkty 

finansowane są ze środków unijnych. W bieżącym roku kończy się dofinansowanie do 

działalności punktów przedszkolnych w gminie Nowe Miasteczko. Złożony został wniosek na 

pozyskanie nowych środków. Jeżeli środki nie zostaną pozyskane to wyposażenie wystarczy 

na dalsze funkcjonowanie. Opłata rodziców będzie dużo niższa niż opłata ustalona przez Radę 

Miejską w Nowym Miasteczku. Nauczyciele zatrudnieni w punktach przedszkolnych nie 

zarabiają mniej niż nauczyciele w gminnych przedszkolach. Dodał, ze czas pracy nauczycieli 

jest inny, ale wyrazili oni na to zgodę. Dodatkowo nauczyciele mogą uzyskać dodatkowe 

wynagrodzenie poprzez pracę przy innych projektach unijnych. Dzieci korzystają  

z dodatkowych zajęć m.in. z nauki języków obcych, zajęć z psychologiem, z logopedą, zajęć 

korekcyjnych na basenie. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapewnił, że jeżeli 

utworzenie szkoły niepublicznej nie dojdzie do skutku to poprze wniosek o utworzenie  

w Stypułowie Filii Szkoły Podstawowej nr 1 w Kożuchowie.  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził się z wypowiedzią radnego  

H. Zielińskiego. Podziękował Panu Prezesowi Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, 

za udział w sesji i przedstawienie tak ważnych informacji.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że w Strategii z 2009 roku, którą Burmistrz Kożuchowa 

uważa za aktualną, w analizie SWOT mocną stroną Gminy jest sieć szkół. Celem 

szczegółowym jest wyrównanie szans kształcenia na wsi i w mieście poprzez utrzymanie 

dotychczasowej sieci szkół.  Zauważył, że proponowane projekty uchwał są sprzeczne ze 

strategią Gminy. Stwierdził, że bulwersujący jest fakt, iż w Zarządzeniu z 22 kwietnia br. 

Burmistrz ogłasza konkurs na dyrektorów placówek pomijając szkoły w Stypułowie  

i Broniszowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapytał, czy radny M. Jelinek sprawdził, czy 

w/w dyrektorom skończył się kontrakt. Wyjaśnił, że w tych szkołach konkurs zostanie 

ogłoszony za rok.  

Dodał, że nie będzie wypowiadał się nt. strategii. Dane, które przytoczył radny M. Jelinek są 

danymi demograficznymi. Demografia jest wskaźnikiem najistotniejszym. Dwanaście lat temu 

nikt nie był w stanie przewidzieć jak będzie kształtowała się demografia na tych terenach. 

Poprosił o zapoznanie się z projektem nowej strategii, który opublikowano na stronie 

internetowej miasta. Stwierdził, że nie ma to związku ponieważ można mówić o innych 
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elementach strategii które są konsekwentnie realizowane. Z punktu widzenia strategii  

i budżetu, który jest najważniejszym elementem strategii rozwoju miasta działania są 

konieczne do podjęcia.  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapoznał Radnych z zaproszeniem na 

sesję Rady Powiatu zwołanej na dzień 27 kwietnia br. podczas której zaplanowano likwidację 

wielu placówek oświatowych. /Zaproszenie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że to, iż wszyscy na około likwidują placówki oświatowe 

nie oznacza, że Kożuchów musi robić to samo. Zapytał radcy prawnego czy projekty uchwał 

są sprzeczne z uchwałą dotyczącą strategii.  

Szczepankiewicz Katarzyna – Radca Prawny UM, odpowiedziała, że nie może się 

wypowiedzieć na ten temat, ponieważ musi zapoznać się z dokumentami. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że strategia jest dokumentem 

wyznaczającym kierunki a nie prawem obowiązującym. Trudno sobie wyobrazić, że każda 

uchwała będzie badana pod względem zgodności ze strategią. Uchwała w sprawie likwidacji 

szkoły nie jest sprzeczna z prawem.  

Jelinek Marcin – radny, zgodził się z wypowiedzią Burmistrza Kożuchowa. Stwierdził, że 

mimo to należy dążyć do realizacji celów ujętych w strategii. Zapytał, ile Gmina dokłada 

rocznie środków własnych do utrzymania szkół. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że było to elementem dyskusji na 

posiedzeniu Komisji. W chwili obecnej nie ma materiałów dotyczących w/w danych.  

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że z wyliczeń wynika, iż jest to kwota 557 043,56 zł.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, powiedział, że 

chciałby przedstawić stanowisko Koła PSL w Kożuchowie dot. planów likwidacji szkół. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, podjął decyzję o nie odczytywaniu 

stanowisk, ponieważ zdanie poszczególnych radnych będzie miało odzwierciedlenie  

w głosowaniu.  

Jelinek Marcin – radny, zauważył, że zgodnie ze Statutem Gminy radny ma prawo złożyć 

oświadczenie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przedstawił 

negatywne stanowisko Koła PSL w Kożuchowie w sprawie likwidacji placówek oświatowych. 

/Oświadczenie w załączeniu./  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odczytał opinie związków zawodowych  

i Lubuskiego Kuratora Oświaty w sprawie likwidacji placówek. /Opinie w załączeniu./  
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Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 9, przeciw – 4, wstrzymało się – 2, 

nie głosował - 0/ 

W trakcie głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. /numer druku XXVIII/2/12/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zwrócił się do 

Burmistrza Kożuchowa – wcześniej mówił Pan, że jest Pan ostatnią osobą, która chciałaby 

zamknąć obydwie szkoły lub chciałby Pan je przekształcić a jak się okazuje, z wypowiedzi 

Pana Prezesa, że ani słowa nie powiedział Pan na temat drugiej szkoły. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że po likwidacji Szkoła Podstawowa  

w Broniszowie ma szanse być prowadzona przez fundację lub stowarzyszenie, ale musi to 

wynikać z inicjatywy. Naświetlił sytuację, że dzieci może być mało, ponieważ rodzice 

deklarują zapisanie ich do szkół w Drzonkowie lub Ochli. Stwierdził, że nie chciał narazić 

Fundacji na problemy. Jeżeli Stowarzyszenie Rozwoju Broniszowa i Radwanowa chciałoby tą 

szkołę przejąć to być może jest taka szansa. Odbyło się spotkanie z sołtysem na którym 

poruszany był ten temat. Zauważył, że jeżeli ze szkoły odejdzie 10 - 15% dzieci to placówka 

nie jest w stanie się utrzymać, dlatego przedstawił sytuację rzetelnie a decyzję podjął Zarząd 

Fundacji. Na spotkaniu w Broniszowie informował, że istnieje możliwość zagospodarowania 

obiektu na inne cele, które mogą stworzyć około 15 miejsc pracy dla mieszkańców 

Broniszowa i okolic.  Jest to temat przyszłościowy. Z rozmów z mieszkańcami i pracownikami 

szkoły wynikało, iż nie ma takiej woli, aby „iść w tą stronę”. Zaproponował spotkanie  

w czerwcu na które zaproszona zostanie Pani Dyrektor Departamentu Społecznego 

Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. Departament ten dysponuje środkami na tworzenie 

rodzinnych domów środowiskowych. Dom taki mógłby powstać w Broniszowie. Jeżeli 

sołectwo proponuje inne rozwiązania to będą one analizowane. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, stwierdził, że 

ze słów Pana Prezesa nie wynikało, aby miał jakąkolwiek wiedzę nt. Szkoły Podstawowej  

w Broniszowie. Dodał, że nie ma wiedzy, aby wpłynęła pisemna deklaracja informująca  

o przeniesieniu dziecka do szkoły w innej miejscowości.  
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że nie wie co radny J. Niezgodzki 

próbuje udowodnić, ale nie czuje się z tego powodu winny. Spotkanie zorganizowane na 

prośbę Pana Henryka Naranowicza oraz Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Stypułowie  

było ważnym elementem. To Rada Rodziców zadeklarowała wolę i chęć takiego działania. Ze 

strony Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Broniszowie nie było takiej inicjatywy.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapewnił, że 

nie chodzi o to, że chce „coś” udowodnić, ale przy omawianiu uchwały dotyczącej Szkoły 

Podstawowej w Stypułowie twierdził, Pan, że nie ma pisemnych deklaracji a przy Szkole 

Podstawowej w Broniszowie również nie ma deklaracji a jest mowa o przenoszeniu dzieci.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że to niektórzy radni mówią  

o przenoszeniu dzieci. 

Wargowiak Wojciech – Sołtys Sołectwa Broniszów, zapytał, dlaczego dyskryminuje się 

szkoły znajdując dla jednej rozwiązanie a pomijając drugą. Dlaczego nie zostały przeczytane 

dane statystyczne dotyczące szkoły w Stypułowie. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, wyjaśnił, że 

od czasu zebrania rodzice wraz z Panem Naranowiczem czynili starania, aby szkoła  

w Stypułowie funkcjonowała. Przewodnicząca i Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców wraz  

z Panem Naranowiczem uczestniczyli w spotkaniach w Nowym Miasteczku a także 

przyjeżdżali do Burmistrza Kożuchowa.  

Wargowiak Wojciech – Sołtys Sołectwa Broniszów, zapewnił, że nie ma pretensji do 

rodziców i Pana Naranowicza stwierdził, iż należą im się podziękowania za ich starania. 

Wyjaśnił, że zarzuca Burmistrzowi, iż odczytał dane statystyczne Szkoły Podstawowej  

w Broniszowie natomiast takich danych dotyczących Szkoły Podstawowej w Stypułowie nie 

przedstawił.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przyznał rację Sołtysowi Broniszowa. Wyjaśnił, 

że chciał oddać głos Panu Prezesowi a dane planował odczytać po wystąpieniu, ale w ferworze 

dyskusji tego nie zrobił. Dodał, że dane zawarte są w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 9, przeciw – 4, wstrzymało się – 2, 

nie głosowało - 0/ 

W trakcie głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit c. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu. /numer druku 

XXVIII/3/12/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił opinię Lubuskiego Kuratora 

Oświaty. /Opinia w załączeniu./  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się – 

0, nie głosowało - 0/ 

W trakcie głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit d. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie. /numer druku XXVIII/4/12/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

Dyrektora Placówki, czy widzi zagrożenia związane z przeniesieniem placówki w struktury 

KOKiS „Zamek”.  

Świdziński  Adam – Dyrektor Placówki Wychowania Pozaszkolnego „Lubuskie Słoneczko”, 

zapewnił, że nie widzi zagrożeń z tym związanych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił opinię Lubuskiego Kuratora 

Oświaty. /Opinia w załączeniu./  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 

W trakcie głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit e. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Związku Międzygminnego. /numer druku XXVIII/5/12/ 

Wyjaśnił, że procedura tworzenia Związku Międzygminnego została zatrzymana ze względów 

proceduralnych na etapie Ministerstwa. Ministerstwo wniosło zastrzeżenia w punktach dot. 

rozszerzenia Związku Międzygminnego. Odbyło się zebranie potencjalnych podmiotów, które 

chciałyby wstąpić do Związku. Projekt Statutu Związku został rozszerzony o gminy: Kargowa, 

Bojadła, Szlichtyngowa, Sława, Wschowa. Na chwilę obecną Związek będzie liczył 13 

samorządów. Stwarza to szansę, iż koszty eksploatacji i odbioru odpadów komunalnych będą 

korzystniejsze. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, czy 

któraś z gmin wymienionych w statucie nie przyjęła uchwały. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że na chwilę obecną nie ma 

wiedzy, aby któraś z Gmin nie przyjęła projektu uchwały. Do końca miesiąca kwietnia 

planowane jest ponowne przyjęcie uchwał przez wszystkie Gminy, natomiast na początku 

miesiąca maja zostanie złożony wniosek do Ministerstwa Środowiska.  

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Związku Międzygminnego. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się – 1, 

nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit f. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

statutu Związku Międzygminnego. /numer druku XXVIII/6/12/ 

Poinformował, że statut został rozszerzony o gminy, które będą rejestrowane jako uczestnicy 

Związku Międzygminnego. Związek w pierwszym etapie będzie miał za zadanie 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Natomiast w drugim etapie planowane jest 

prowadzenie działalności w zakresie przechowywania i odbioru bezdomnych psów, które są 

ogromnym problemem dla samorządów. Nadmienił, iż od bieżącego roku na gminy nałożone 

zostały obowiązki w stosunku do bezdomnych kotów. Gmina jako uczestnik Związku 

Międzygminnego będzie takie zadana realizować.  Jeżeli znajdzie się teren oraz podmiot to 

opłaty w zakresie utrzymania tych zwierząt mogłyby być korzystniejsze. Na chwilę obecną 
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statut dla wszystkich samorządów jest jednorodny. Po jego przyjęciu zostanie złożony wniosek 

o rejestrację. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia statutu Związku Międzygminnego. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się – 1, 

nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit g. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. /numer druku XXVIII/7/12/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się – 

0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.5. lit h. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer druku XXVIII/8/12/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
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Do pkt.5. lit i. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie  rozpatrzenia „skargi”. /numer druku XXVIII/9/12/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia „skargi”. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 

1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.6. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy w 2011 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z realizacji programu współpracy w 2011 roku Gminy 

Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. 
 

Do pkt.7. 

Protokół z sesji RM nr XXVII został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.8. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że mieszkańcy, którzy 

korzystają z ławek postawionych w Rynku narzekają, że zmuszeni są do wdychania spalin. 

Stwierdził, że na ścianie zachodniej i południowej Rynku dopuszczony jest postój warunkowy 

na czas określony umożliwiający dostawę towaru do sklepów. Natomiast można 

zaobserwować, że przepisy nie są przestrzegane, ponieważ miejsca te użytkowane są jako 

parkingi. Stwierdził, że albo zaczniemy przestrzegać prawa, albo należy zdjąć znaki.  

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o pilne wykonanie poprawy 

estetyki muru biegnącego przy placu Matejki od budynku Rynek w kierunku budynku 

plebanii. Wyjaśnił, że mur posiada znaczne ubytki tynku i jego wygląd szpeci otoczenie wokół 

kościoła.  
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że decyzje w tej sprawie już zostały 

podjęte.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przypomniał, 

że Komisja Spraw Społecznych złożyła wniosek o powołanie Komisji ds. zbadania ruchu  

w Rynku i jego skutków. Komisja nie otrzymała odpowiedzi na wniosek. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, ponownie wyjaśnił, że wnioski dot. zmian 

organizacji ruchu są przyjmowane do czerwca. W czerwcu zostanie podjęta decyzja dot. 

zmian. Rozważana jest możliwość postawienia parkomatów. Odpowiedź na wniosek w 

spraiwe organizacji ruchu na każdej sesji udzielana jest w formie ustnej. Dodał, że zmiana 

organizacji ruchu kosztuje 5 – 6 tys. zł. oraz wymaga wielu uzgodnień. 

Borkowski Mirosław –  radny, zgodził się z wypowiedzią Burmistrza. 

Drozdek Sławomir – radny, podziękował, za umożliwienie uczestniczenia w turnieju 

samorządowców. Poprosił o zakupienie, w ramach promocji Gminy, strojów sportowych  

w których reprezentanci Gminy będą się godnie czuli.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o umożliwienie przeanalizowania propozycji zmian 

w organizacji ruchu. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Społecznej Rady Miejskiej, poprosiła, aby 

zobligować firmę zajmującą się terenami zielonymi do uporządkowania skwerów przed 

okresem zimowym.  

Jelinek Marcin – radny, poprosił o informację nt. uzgodnień dotyczących zatok postojowych 

w Studzieńcu. 

Żyrolis Adam –  Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że są gotowi na każdym etapie 

do podjęcia wspólnie z Zarządem Wojewódzkim Dróg działań w tej sprawie, ale to Zarząd  

w tej sprawie podejmuje działania. Gmina podtrzymuje stanowisko dotyczące pomocy w tej 

sprawie. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Żyrolis Adam –  Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że Gmina wystąpi z zapytaniem 

w tej sprawie. 

Rindflejsz Ewa – Sołtys Sołectwa Radwanów, zapytała czy planowany jest wywóz 

gabarytów.  

Żyrolis Adam –  Zastępca Burmistrza Kożuchowa, odpowiedział, że o terminie akcji 

mieszkańcy zostaną poinformowani.  

Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, stwierdził, iż chciałby poruszyć temat 

cmentarza w Książu Śląskim. Poinformował, że przyniósł dokumenty w tej sprawie. Sprawa 
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ciągnie się 21 lat i nie została przez Urząd Miejski zakończona. Stwierdził, że sołtys nie jest  

w stanie załatwić wszystkich spraw. Zwrócił się z prośbą o doprowadzenie sprawy do końca. 

Żyrolis Adam –  Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że działania zostały 

podjęte. Gmina zobligowana jest do przeprowadzenia aktualnych badań. W oparciu o te 

badania będzie czyniona próba legalizacji cmentarza.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że dokumenty posiadają pieczęci Urzędu Miasta i Gminy 

w Kożuchowie. Zapytał czy oznacza to, iż w stosownym czasie „ktoś” zaniechał działania, 

kiedy badania były aktualne. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, iż nie będzie tej sytuacji 

oceniał. 

Zbigniew Dusza – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo dotyczące podziękowań 

za szybką naprawę ulicy Kolonia Zielonogórska.  

Zbigniew Dusza – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał zaproszenie na koncert 

charytatywny. /Zaproszenie w załączeniu./ 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Społecznej Rady Miejskiej, poprosiła  

o zgłoszenie wykonania zjazdu z ul. Kraszewskiego jadąc w kierunku Mirocina Górnego na 

wysokości byłych garaży wojskowych w kierunku glinianek „pod lasem” 

Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, zapytał o celowość budowy oczyszczalni 

ścieków przy świetlicy wiejskiej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że oczyszczalnia ścieków jest 

zaprojektowana, działka została wskazana dużo wcześniej niż powstała inicjatywa radnego  

M. Jelinka.  

Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, zapytał, czy dobrze rozumie, iż inwestycja 

może nie dojść do skutku. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w związku z inicjatywą 

przeniesienia świetlicy do innego obiektu nie wiadomo jakie będą dalsze działania. 

Przydomowa oczyszczalnia może służyć innemu podmiotowi.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, jakie zostaną podjęte działania w stosunku do 

zawalonej bastei przy ulicy Chopina. Obiekt miał być zabezpieczony, jego stan grozi 

katastrofą i utratą tkanki historycznej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma nic 

więcej do dodania. Jeżeli będą nowe dane to zostaną one przekazane radnym.  

Bowtrukiewicz Waleria – Naczelnik Wydziału TI, zwróciła uwagę, że podczas sesji osoby 

siedzące z tyłu sali mają bardzo słabą słyszalność.  
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Zbigniew Dusza – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że jeżeli będzie możliwość 

techniczna to kolejne stanowiska /mikrofon + głośnik/ zostaną dołożone do systemu 

nagłaśniającego.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że uważa za celowe uzupełnienie 

systemu poprzez dołożenie kilku stanowisk w tylnej części sali. W niedługim czasie zadanie 

zostanie wykonane. Systemu, który funkcjonuje na sali nie należy mieszać z innymi 

systemami.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że systemu nie można połączyć  

z głośnikami wiszącymi na ścianach ponieważ następuje sprzężenie.   

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, powiedział, że 

na dzisiejszej sesji planował złożyć wniosek o zakup dodatkowych stanowisk, ale z zapewnień 

Pana Burmistrza wynika, że sprawa zostanie załatwiona. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zgodził się z wypowiedzią radnego  

J. Niezgodzkiego. 
 

Do pkt.9 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 

 

Sesję zakończono o godzinie 17.30 

 

Protokołowała                                  Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                                       Zbigniew Dusza 

 

 

 


